

WAHA CAPITAL PJSC  
(the "Company")  
NOMINEES FOR THE BOARD OF DIRECTORS

شركة الواحة كابيتال (ش.م.ع.)  
("الشركة")

الترشح لعضوية مجلس الإدارة

The Company has received ten applications for nomination to membership of its Board of Directors. The names and positions of each candidate are set out below:

استلمت الشركة عشر طلبات من مرشحين لعضوية مجلس إدارة الشركة. وفيما يلي أسماء المرشحين ونبذة تعريفية عن كل مرشح:

1. **Mr. Ahmed Ali Khalfan Al Dhaheri**  
(Non-Executive Director)

Mr. Al Dhaheri is a UAE national and currently serves as the Chairman of Ali & Sons Holding LLC and Foodco Holding PJSC. He is also a member of the Boards of Sense Gourmet PJSC, Al Wathba National Insurance Company PJSC, Abu Dhabi Aviation PJSC, and Waha Capital PJSC.

Mr. Al Dhaheri is a Certified Public Accountant from California, USA, and holds a Bachelor of Arts degree in Accounting from Seattle Pacific University, Seattle, Washington, USA, and a Higher Diploma in Business Administration (specializing in Accounting) from the Higher Colleges of Technology, Abu Dhabi.

1. **السيد/ أحمد علي خلفان الظاهري**

(عضو مجلس إدارة غير تنفيذي)

السيد/ أحمد الظاهري مواطن من دولة الإمارات العربية المتحدة يشغل حالياً منصب رئيس مجلس إدارة شركة علي وأولاده القابضة ذ.م.م، ورئيس مجلس إدارة شركة فودكو القابضة ش.م.ع. إضافة إلى عضويته في مجلس إدارة كل من شركة الحواس للأطعمة ش.م.خ، وشركة الوثبة الوطنية للتأمين ش.م.ع، وشركة طيران أبوظبي وشركة الواحة كابيتال ش.م.ع.

السيد/ الظاهري محاسب قانوني معتمد (CPA) من كاليفورنيا، الولايات المتحدة الأمريكية، ويحمل شهادة بكالوريوس محاسبة من جامعة سياتل الأمريكية، واشنطن، الولايات المتحدة الأمريكية، وشهادة دبلوم عالي في إدارة الأعمال التجارية - تخصص محاسبة - من كليات التقنية العليا في أبوظبي.

2. **Mr. Rashed Darwish Ahmed Al Ketbi**  
(Independent, Non- Executive Director)

Mr. Al Ketbi is a UAE national and currently serves as the Chairman of the Board of the RDK Groups and as vice-Chairman of Al Wathba National Insurance Company PJSC and Foodco Holding PJSC. He is also a member of the Boards of Union Nation Bank PJSC and Darwish Bin Ahmed & Sons Co LLC.

Mr. Al Ketbi holds a Bachelor of Science in Commerce degree from the University

2. **السيد/ راشد درويش أحمد الكتبي**

(عضو مجلس إدارة مستقل، غير تنفيذي)

السيد/ راشد الكتبي مواطن من دولة الإمارات العربية المتحدة يشغل حالياً منصب رئيس مجلس إدارة مجموعة آر دي كي ونائب رئيس مجلس إدارة في كل من شركة الوثبة للتأمين ش.م.ع وشركة فودكو القابضة ش.م.ع. ويشغل منصب عضو في مجلس إدارة بنك الإتحاد الوطني ش.م.ع وشركة درويش بن أحمد وأولاده ذ.م.م.

ويحمل السيد/ الكتبي شهادة بكالوريوس في التجارة من

of St. Louis, USA and a Master of Business Administration from the University of Indiana, USA.

جامعة سنت لويس، الولايات المتحدة الأمريكية وماجستير في إدارة الأعمال من جامعة إنديانا في الولايات الأمريكية المتحدة.

3. **Mr. Abubaker Seddiq Mohamed Al Khoori**

(Non- Executive Director)

Mr. Al Khoori is a UAE national and currently serves on a number of Boards, including as the vice-Chairman of Aldar Properties PJSC and as a member of the Boards of Abu Dhabi Airports Company PJSC, Abu Dhabi Ports Company PJSC and Waha Capital PJSC.

Mr. Al Khoori is a certified Chartered Financial Analyst, and holds a Bachelor of Science degree in Finance from Linfield College in McMinnville, Oregon, USA.

3. **السيد/ أبو بكر صديق محمد الخوري**

(عضو مجلس إدارة غير تنفيذي)

السيد/ أبو بكر الخوري مواطن من دولة الإمارات العربية المتحدة يشغل حالياً عدة مناصب في عدة مجالس إدارة الشركات منها منصب نائب رئيس مجلس إدارة شركة الدار العقارية ش.م.ع وعضو في مجلس إدارة شركة مطارات أبوظبي ش.م.ع وشركة موانئ أبوظبي ش.م.ع وشركة الواحة كابيتال ش.م.ع.

السيد/ الخوري محلل مالي معتمد (CFA)، ويحمل شهادة بكالوريوس علوم مالية من كلية لينفيلد في ميكمينفيل، أوريغون، الولايات المتحدة الأمريكية.

4. **Mr. Shukri Salem Musabah Al Mheiri** (Independent, Non- Executive Director)

Mr. Al Mheiri is a UAE national and currently serves on the Board of Al Wathba National Insurance Company PJSC.

Mr. Al Mheiri holds a Bachelor of Arts degree in Economics from the University of Indiana, USA and a Master of Development Administration from Western Michigan University, USA.

4. **السيد/ شكري سالم مصبح المهيري**

(عضو مجلس إدارة مستقل، غير تنفيذي)

السيد/ شكري المهيري مواطن من دولة الإمارات العربية المتحدة يشغل حالياً منصب عضو مجلس إدارة شركة الوثبة للتأمين ش.م.ع.

يحمل السيد/ المهيري شهادة بكالوريوس في الإقتصاد من جامعة إنديانا، الولايات المتحدة الأمريكية وشهادة ماجستير في تطوير الأعمال من جامعة ويسترن ميتشجان في الولايات المتحدة الأمريكية.

5. **Mr. Mansour Mohamed Abdulqader Al Mulla**

(Independent, Non- Executive Director)

Mr. Al Mulla is a UAE national and currently serves as the platform Chief Financial Officer, Petroleum and Petrochemicals, Mubadala Investment Company PJSC. He also is also a member of the Boards of Aldar Properties PJSC, Anglo Arabian Healthcare Investments

5. **السيد/ منصور محمد عبد القادر الملا**

(عضو مجلس إدارة مستقل، غير تنفيذي)

السيد/ منصور الملا مواطن من دولة الإمارات العربية المتحدة يشغل حالياً منصب الرئيس المالي لقطاع البترول والبتروكيماويات في شركة مبادلة للاستثمار ش.م.ع، ويشغل منصب عضو مجلس إدارة في شركة الدار العقارية ش.م.ع، وشركة أنجلو اربيان

LLC, Gulf Energy Maritime PJSC and Waha Capital PJSC.

Mr. Al Mulla holds a Bachelor of Science degree in Business Administration: Information Systems from Portland State University, Portland, Oregon, USA.

للإستثمارات الطبية ذ.م.م، وشركة طاقة الخليج البحرية ش.م.ع، وشركة الواحة كابيتال ش.م.ع. ويحمل السيد/ الملا شهادة بكالوريوس في إدارة الأعمال (نظم معلومات) من جامعة ولاية بورتلاند في بورتلاند، أوريغون، الولايات المتحدة الأمريكية.

6. **Mr. Salem Rashed Abdulla Al Noaimi** (Executive Director)

Mr. Al Noaimi is a UAE national and currently serves as the Chief Executive Officer and Managing Director of Waha Capital PJSC. Mr. Al Noaimi holds a number of Board positions, locally and internationally including Abu Dhabi Ship Building PJSC, Al Bashayer Investment Company PrJSC, Al Dhafra Insurance PJSC, AerCap Holding NV and Dunia Finance LLC.

Mr. Al Noaimi holds a Bachelor of Science degree in Business Administration from Northeastern University, Boston, Massachusetts, USA.

6. **السيد/ سالم راشد عبد الله النعيمي**  
(عضو مجلس إدارة تنفيذي)

السيد/ راشد النعيمي مواطن من دولة الإمارات العربية المتحدة يشغل حالياً منصب الرئيس التنفيذي والعضو المنتدب لشركة الواحة كابيتال ش.م.ع، وعضو مجلس إدارة عدة شركات محلية ودولية منها شركة أبوظبي لبناء السفن ش.م.ع، وشركة النشايير للإستثمار ش.م.خ، وشركة الظفرة للتأمين ش.م.ع، وشركة إيركاب القابضة إن.في، وشركة دنيا للتمويل ذ.م.م.

ويحمل السيد/ النعيمي شهادة بكالوريوس في إدارة الأعمال من جامعة نورث إيسترن في بوسطن، ولاية ماساتشوستس، الولايات المتحدة الأمريكية.

7. **Mr. Mohamed Hussain Jasim Al Nowais** (Non-Executive Director)

Mr. Al Nowais is a UAE national and currently works for the Abu Dhabi Investment Authority and also serves as a member of the Boards of Tama Properties LLC, Tama Investment & Development LLC and Al Nowais Investments LLC.

Mr. Al Nowais holds a Bachelor degree in Economics and Business Finance from Brunel University, UK.

7. **السيد/ محمد حسين النويس**  
(عضو مجلس إدارة غير تنفيذي)

السيد/ محمد النويس مواطن من دولة الإمارات العربية المتحدة يعمل حالياً في جهاز أبوظبي للإستثمار ويشغل منصب عضو مجلس إدارة في كل من شركة تامة العقارية ذ.م.م وتامة للإستثمار والتطوير ذ.م.م وشركة النويس للإستثمار ذ.م.م.

ويحمل السيد/ النويس شهادة بكالوريوس في الإقتصاد وفي العلوم المالية من جامعة برونييل في المملكة المتحدة.

8. **Mr. Carlos Antoine Obeid** (Independent, Non-Executive Director)

Mr. Obeid is a Lebanese national and

8. **السيد/ كارلوس أنطوان عبيد**  
(عضو مجلس إدارة مستقل، غير تنفيذي)

currently serves as the Chief Financial Officer of Mubadala Investment Company PJSC. Mr. Obeid also serves as the Chairman of Mubadala Infrastructure Partners and as a member of the Boards of several additional companies, including Cleveland Clinic Abu Dhabi LLC, Abu Dhabi Future Energy Company PrJSC "Masdar" and Waha Capital PJSC.

Mr. Obeid holds a Bachelor of Science Degree in Electrical Engineering from the American University of Beirut, Lebanon and a Master in Business Administration Degree from INSEAD in Fontainebleau, France.

السيد/ كارلوس عبيد مواطن من دولة لبنان يشغل حالياً منصب رئيس الشؤون المالية للمجموعة في شركة مبادلة للإستثمار ش.م.ع ويشغل رئيس مجلس إدارة صندوق مبادلة للبنى التحتية. إضافة إلى ذلك عضويته في مجلس إدارة مستشفى كليفلاند بأبوظبيي ذ.م.م، وشركة أبوظبي لطاقة المستقبل "مصدر" وشركة الواحة كابيتال ش.م.ع.

ويحمل السيد/ عبيد شهادة بكالوريوس في الهندسة الكهربائية من الجامعة الأمريكية في بيروت، لبنان وماجستير في إدارة أعمال من معهد إنسياد في فونتينبلو، فرنسا.

9. **Mr. Rasheed Ali Rahseed Al Omaira** (Independent, Non- Executive Director)

Mr. Al Omaira is a UAE national and currently serves on the Boards of Abu Dhabi National Company for Building Materials PJSC and Al Wathba National Insurance Company PJSC.

السيد/ رشيد علي رشيد العميرة

(عضو مجلس إدارة مستقل، غير تنفيذي)

السيد/ رشيد العميرة مواطن من دولة الإمارات العربية المتحدة يشغل حالياً منصب عضو مجلس إدارة في شركة أبوظبي الوطنية لمواد البناء ش.م.ع، وشركة الوثبة للتأمين ش.م.ع.

10. **Mr. Khaled Salem Omar Al Shamlan** (Independent, Non-Executive Director)

Mr. Al Shamlan is a UAE national and currently serves as the Head of Sovereign Investment Partnerships at Mubadala Investment Company PJSC.

Mr. Al Shamlan holds a Bachelor of Arts degree in Political Science from the State University of New York, Buffalo, USA.

السيد/ خالد سالم الشملان

(عضو مجلس إدارة مستقل، غير تنفيذي)

السيد/ خالد الشملان مواطن من دولة الإمارات العربية المتحدة يشغل منصب رئيس شراكات الإستثمار السيادي في شركة مبادلة للإستثمار ش.م.ع.

حصل السيد/ الشملان على شهادة البكالوريوس في العلوم السياسية من جامعة ستيت، نيويورك، بوفالو، الولايات المتحدة الأمريكية.

The above candidates will be presented for election to the Company's Board of Directors at the Company's Annual General Meeting to be held 25 March 2018.

سيتم عرض المترشحين أعلاه للإنتخاب لعضوية مجلس إدارة الشركة خلال الجمعية العمومية السنوية المزمع عقدها في 25 مارس 2018.